
TRELLEBORGS BRUKSHUNDKLUBB 

TRELLEBORG 2023-09-27 

Protokoll fört vid styrelsemöte i Trelleborgs Brukshundklubb å klubbstugan kl. 18.30– 

20.00 

Närvarande: Marie Bergström, Birthe Wallin, Annette Lundfall, Claes Rörstam, Emma 

Ponton och Lisa Lindqvist samt från valberedningen Pia Wärja och Lisette Larsson. 

Förhinder: Michaela Katz, Lotta Mårtensson 

Frånvarande: Jimmy Winge 

§ 60 Mötets öppnande 

Från valberedningen kom Lisette Larsson och Pia Wärja och presenterade hur de tänkt 

arbeta med mindre intervjuer av styrelsemedlemmarna och de som potentiellt kan 

komma till att arbeta i nästa verksamhetsårs styrelse. Ordförande öppnade därefter 

mötet. 

§ 61 Fastställande av dagordning      Bilaga 1. 

 Den föreliggande dagordningen fastställdes. 

§ 62 Föregående mötesprotokoll 

 Föregående mötesprotokoll föregicks och lades med godkännande till handlingarna. 

§ 63 Val av justerare 

 Emma Ponton valdes att justera mötesprotokollet. 

§ 64 Ekonomisk rapport 

Kassören Annette föredrog den ekonomiska rapporten. Kommittéerna bör komma  

igång med budgetarbetet för 2024 då dessa ska vara inne till den 15 november. 

§ 65 Revidering av policydokument      Bilaga 2 och 3. 

 Policy för betalning/ återbetalning ingen förändring 

Policy för ersättning vid utbildning och resor för instruktörer och frivilliga funktionär, 

där justeras bilersättningen till (förnärvarande 25:- kr per mil med egen bil). 

 



§ 66 Inkomna skrivelser 

• Distriktets 70 års kalas 

• Föreningsträff i kommunen 

§ 67 Rapporter från kommittéer/grupper 

• Webbansvarig – loggan är nu tillbaka och vi har fått de korrigeringar vi velat ha. 

• Kurs/utbildning – agility sköter själva kursverksamheten med rekrytering av 

instruktörer och kallelser till kurserna vilket underlättar för Birthe som är 

kursansvarig. Det är önskvärt att övriga kommittéer/grupper också hjälper till att fixa 

in instruktörer till verksamheterna. 

• Kök – det rullar på med Helen som ansvarig. Det har kommit fram att det skulle 

behövas en eller två nya smörgåsgrillar. Det är mycket populärt med grillad sandwich 

på våra tävlingar. Helen ska titta på detta. 

• Agility – kursen i fortsättning är framflyttad till våren pga. för få anmälda. Det ska gå 

att ”paxa” datum för tävlingar i agility nästa år, det för att undvika för många 

arrangörer som väljer ha tävling samma dag i närområdet så det ska bli lite mer starter 

på tävlingarna. Klubben är intresserad av att köpa den ljudanläggning som vi hyrt 

under flera år. Kontakt är tagen med uthyraren. Kommittén jobbar på att ha en 

blåbärstävling i februari på Hundarenan som ifjol. 

• Rally – det har kommit intresseförslag om det går att fixa klubbtävling i rallylydnad 

precis om det finns i agilityn. 

• Nosework – Camilla Möller startar en nybörjarkurs i oktober. Det kommer behövas att 

få in fler som hjälps åt i kommittén för att hålla den levande. Emma kan tänka sig 

hjälpa till. 

• Plan och stuga – Birthe har lagat lite hål med hjälp av kompostgaller. Det finns 

ytterligare en som kan tänka sig hjälpa till med klippningen och det är Emmas sambo. 

Detta tar vi till oss när kommittén ska lägga ett klippschema. 

§ 68 Rapporter 

• Profilkläder – Pia och Lisette har varit och plockat in förslag hos Action och Trend i 

Skurup. Det som återstår är att prata med dem om kontraktet som inte riktigt passar 

oss för den kvantitet vi kommer upp i. 

• Övriga rapporter – förslag på temakvällar och föreläsare, loppisar. 

§ 69 Medlemsmöte 

• Frågor till medlemsmötet – inget till kommet. 

§ 70 Strategimöte 

• Förslag på innehåll till mötet den 29 okt – var står vi om några år? 

 



§ 71 Övriga frågor 

• Det var uppskattat att ha någon som kom och gav massage till våra hundar. Lisette ska 

fråga Stina Granlund om hon är intresserad. 

§ 72 Nästa möte 

 Nästa möte är när det är strategimöte den 29 okt. 

§ 73 Mötets avslutande 

 Ordförande Birthe tackade för visat intresse för klarande mötet var avslutat. 
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Bilagor: 
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2. Policy för betalning/återbetalning av kursavgift 

3. Policy för ersättning vid utbildning och resor 

 

 

          

        


